
  26. maj 2024  
  

  

  

  

Referat af ordinært bestyrelsesmøde  
  

Onsdag den 06. maj 2024 kl. 17:30 i Idrættens Hus, Brøndby  

  
  

Deltagere:  

Henrik Klitvad, formand  Kim Hansen, sportschef  

Mogens Jørgensen, bestyrelsesmedlem Anders Riedel, sekretariatschef   

Poul Lundberg, kasserer Rasmus Gråskov, DTF-repræsentant  

Cathrine Ørbeck Riis, næstformand   
  

Fraværende:  

Thomas Rosenmejer, turneringskonsulent 
  

1. Medlemstalsudviklingen.  

Bestyrelsen drøftede udviklingen i unionens medlemstal efter at 

medlemstallene ultimo 2023 er blevet offentliggjort. Der blev konstateret en 

fremgang i medlemstallene på ca. 4,5% hos Tennis Øst. Bestyrelsen 

besluttede, at man fra 2025 lægger en samlet information om de nye 

medlemstal på unionens hjemmeside, snarest efter offentliggørelsen af disse. 

Sekretariatet udarbejder et oplæg herom til bestyrelsens godkendelse. 

 

2. Udmeldelse af Dragør Padel Klub.  

Bestyrelsen fik bekræftet, at Dragør Padel Klub er blevet udmeldt af unionen. 

  

3. Ny ansættelse i Tennis Øst.  

Sekretariatschefen orienterede om, at ansættelsen på timebasis af ny 

turneringsmedarbejder i Tennis Øst var faldet på plads og at vedkommende var 

tiltrådt. 

 

4. Sportschefens arbejdsopgaver i Tennis Øst.  

Sagen blev drøftet på baggrund af nye potentielle muligheder i samarbejdet 

med DTF. Formanden og sportschefen påtog sig at udarbejde et oplæg til 

arbejdsopgaver til bestyrelsen i lyset af de nye muligheder. 

  



5. Formandskontakt med den nyvalgte DTF-formand.  

Formanden orienterede bestyrelsen om, at han havde inviteret DTF’s nye 

formand til et indledende møde, hvor eksisterende og nye samarbejdstiltag 

mellem forbund og union blev drøftet i hovedtræk. 

  

6. DTF’s fælles kontingentudvalg.  

Forbundet havde indkaldt repræsentanter fra unionen til et første møde i DTF 

og unionernes fælles kontingentudvalg den 8. maj i Middelfart, hvor kassereren 

og det menige bestyrelsesmedlem vil deltage. Unionens DTF-repræsentant 

indtræder i udvalgets videre arbejde. 

 

7. Netværksmøde i Region 5.  

Sekretariatschefen orienterede om et netværksmøde i Region 5 hos Nykøbing 

Falsters Tennisklub sammen med DGI, hvor der havde været et godt fremmøde 

af medlemsklubberne i regionen.  
  

8. Ansøgning til Tennis Øst spillerudviklingspulje fra Gentofte Tennisklub.  

Gentofte Tennisklub havde ansøgt Tennis Øst spillerudviklingspuljen om et 

tilskud på DKK 22.500 til en rejse for klubbens spillere. Rejsen havde fundet 

sted ved ansøgningens behandling, så der søgtes på bagkant af arrange-

mentet.  

 

Bestyrelsen kunne ikke at imødekomme ansøgningen, da det vurderedes, at 

der var tale om et tilskud til en ordinær driftsaktivitet, som også kendes i 

mange af unionens øvrige medlemsklubber, og som ikke er omfattet af 

spillerudviklingspuljen formål. 

  

9. Ansøgning til Tennis Øst spillerudviklingspulje fra Holbæk Tennisklub.  

Holbæk Tennisklub havde ansøgt spillerudviklingspuljen om DKK 24.500 til 

fælles juniortræning med Tølløse tennisklub. 

 

Bestyrelsen savnede et par afgørende elementer i ansøgningen, der gjorde, at 

man ikke kunne støtte projektet i dets nuværende form, herunder en klar og 

fælles tilkendegivelse fra både Holbæk og Tølløses samlede bestyrelser om 

støtte, bl.a. ved at begge klubber bidrager med økonomi til aktiviteten.  

 

Sekretariatschefen fik til opgave at opfordre de to klubber til at uddybe 

ansøgningen, hvorefter bestyrelsen vil behandle ansøgningen på ny. 

  

10. Spillerudviklingspuljen. 

Bestyrelsen gav på den seneste generalforsamling tilsagn om at overveje en 

nærmere inddragelse af lokale/regionale repræsentanter i frembringelsen og 

behandlingen af spillerudviklingsprojekter og havde foreløbig fulgt op med to 



møder med forslagsstilleren, Nykøbing F. Tennisklub, herunder kom en fælles 

erkendelse af en konkret problemstilling frem om manglende tennistræner-

kapacitet i unionen og især i visse dele af unionen.  

 

Bestyrelsen bad sekretariatschefen og sportschefen om et samlet oplæg til 

næste bestyrelsesmøde til imødegåelse af problemstillingen inden for 

spillerudviklingspuljens rammer og i den forbindelse også at inddrage 

muligheder for at involvere forbundet i opgaveløsningen. 

 

11. Status for Hillerød Tennis & Padel Klub: ”Mere Tennis i Nord”  

Kassereren oplyste om den seneste udvikling af projektet ”Mere Tennis i Nord”, 

at indledende undersøgelser opstartes af klubben hen over sommeren, 

hvorefter det besluttes om processen genoptages. Deadline er fastsat til 31. 

august 2024 for dette næste skridt. 

 

12. DGI Nordsjælland samarbejde.  

DGI Nordsjælland havde opfordret til en genoptagelse af den tidligere dialog 

om øget samarbejde på tværs af organisationerne. 

 

Bestyrelsen tilsluttede sig, at formanden og sekretariatschefen genoptager en 

dialog med DGI Nordsjælland med henblik på fastlæggelse af konkrete 

samarbejdsområder.  

 

13. Budgetopfølgning 1. kvartal 2024.  

Kassereren orienterede bestyrelsen om resultatet for 1. kvartal. Det blev 

bemærket, at resultatet var som forventet. 

 

14. Markering af runde fødselsdage.  

Der forelå et forslag om en mere systematisk opfølgning fra unionens side i 

forhold til markering af forestående jubilæer i medlemsklubber, herunder 

forslag om fast markering af klubjubilæer efter 50, 75, 100, 125 og 150 år. 

 

Bestyrelsen tilsluttede sig forslaget og vil herefter løbende blive orienteret om 

forestående jubilæer. 

  

15. Nyt fra sekretariatet.  

Der var fremsendt en skriftlig oversigt over sekretariatets aktiviteter siden 

sidste møde. 

 

Formanden havde et enkelt spørgsmål om nye regler for tidsregistrering, som 

tages op på næste bestyrelsesmøde. 

  



16. Ansøgning til Tennis Øst spillerudviklingspulje fra Maribo Tennisklub.  

Maribo Tennisklub havde ansøgt spillerudviklingspuljen om tilskud til udvidelse 

af et igangværende lokalt klubsamarbejde for ungdomsspillere i klubber på 

tværs af Lolland og Falster, men havde ikke tilkendegivet, hvilket beløb der 

blev ansøgt om. 

Det blev på baggrund af ansøgningens indhold skønnet, at der til projektet ville 

medgå DKK 17.500. Bestyrelsen besluttede at støtte projektet med halvdelen 

af dette beløb.  

 

17. Eventuelt.  

Der var ikke noget under eventuelt. 
 

   

Referent: Sekretariatschefen. Næste ordinære bestyrelsesmøde afholdes den 26. juni 2024.  


